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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2018      § 28-43 
 

Tid: Tisdagen den 27 mars 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-04-04 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Joseph Zamani (S) 

Bwar Mert (V) 
Andreas Berglöf (M) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 36 

Spånga bad- och idrottshall – renovering av badanläggningen -
genomförandebeslut 
Dnr 08.02.01/191//2016                              
 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till genomförande av renovering av 

bassäng samt vissa lokaler i Spånga bad- och idrottshall. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 2,9 mnkr år 1. 

 

 

Ärendet 
 

Spånga bad- och idrottshall uppfördes 1970 och byggdes till med en ny idrottshall 2006. 

Samtidigt som tillbyggnaden lades samma år en plastduk i bassängen på grund av läckage.  

 

Nu har badet blivit så slitet att den bärande konstruktionen i bassängen, ytskiktet på plager 

och omklädningsrumsdelar är i behov av att åtgärdas. För att uppfylla de krav som ställs på 

konstruktionen föreslås att bassängen renoveras för att säkerställa bärighet och täthet. 

Ventilationen bör också ses över så att byggnaden inte tar skada av fuktig luft. Brister i 

byggnadens elsystem bör åtgärdas för att uppfylla gällande krav och säker drift. Byggnaden 

behöver även tillgänglighetsanpassas.  

 

I mars respektive april 2017 fattade fastighetsnämnden och idrottsnämnden ett 

inriktningsbeslut om renovering och ombyggnad av badavdelning i Spånga bad- och 

idrottshall om 35 mnkr. 

 

I den förstudie som genomförts har asbest identifierats i klinkerfogar och tätskikt har 

konstaterats bristfälliga. Efter en renovering kommer omklädningsrummen få nya tätskikt och 

ytbeläggningar, utöver duschdelarna som är renoverade för några år sedan. Bassängen 

kommer att ersättas med en ny rostfri simbassäng och kringliggande ytor får nytt tätskikt och 

ytskikt av kakel och klinker. Simanläggningen kommer att tillgänglighetsanpassas. En 

renovering och anpassning behöver därför genomföras i byggnaden till en beräknad utgift om 

47 mnkr.  

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: Vi anser det vara av största vikt att förbättra de ekonomiska prognoserna. Vår 

utgångspunkt är att pengar ska användas till nya hallar och anläggningar och inte till 

fördyringar på redan beslutade projekt. Detta ärende har fördyrats med 34 procent sedan 

inriktningsbeslutet för mindre än ett år sedan. Den här typen av kraftiga 

kostnadsöverskridanden riskerar att tränga undan andra viktiga investeringar, vilket är mycket 

olyckligt. Vi anser därför att det är av högsta prioritet att det vidtas krafttag för att förbättra 

kostnadsprognoserna för projekt. Det är av största vikt att kostnaderna inte skenar iväg 

ytterligare. 

 

 
 

 

 

I tjänsten  Erik Odenlid 


